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Projekt protokół posiedzenia nr 89/2023 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

w dniu 6 września 2023 r., Ratusz, od godz. 15.30 do 16.30 

Skład komisji - 7 radnych zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej, obecnych 7 członków – lista 

obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu. 

Nieobecny: 

Rady Marian Toruński 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata   

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz- 

Wingrowicz    

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

Marzena Gajek, która powitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad.  

 

Ad. pkt 2. 

Następnie przystąpiono do przyjęcia poniższego porządku obrad stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 
1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2023r. 

4.   Opinia projektu uchwały w sprawie: 

4.1 przyjęcia do wykonania zadania Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie utrzymania zimowego,         

w sezonie 2023-2024, dróg powiatowych na terenie miasta Kętrzyn.  

4.2 przystąpienia do opracowania Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Miejskiej Kętrzyn. 

4.3 zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009r.w sprawie 

zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Gminy Miejskiej Kętrzyn 

oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości wykorzystania dotacji.  

4.4 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

4.5 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

4.6 przyznania dotacji celowych z budżetu miasta na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

4.7 zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. 

4.8 zasięgnięcia  informacji od komendanta wojewódzkiego Policji o kandydatach na ławników. 

4.9 ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Burmistrza Miasta Kętrzyn. 

5. Opinia projektu stanowiska w sprawie wydania opinii o sposobie wywiązywania się                     

z obowiązków służbowych przez Ryszarda Henryka Niedziółkę na stanowisku Burmistrza 

Miasta Kętrzyn. 

6. Opinia projektu stanowiska w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Kętrzynie raportu 

okresowego z realizacji Programu Rewitalizacji Miasta Kętrzyn na lata 2015- 2025. 

       7.   Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
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     8.   Zamknięcie posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli zmian do przedstawionego porządku obrad. Przewodnicząca 

Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad, przy udziale 6 członków                     

w głosowaniu 6 głosów  „za”,– porządek został przyjęty. 

 

Ad pkt 3.Skarbnik Miasta  Kamila Wybraniec przedstawiła analizę wykonania budżetu za I 

półrocze 2023r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem do Pani Skarbnik …- Czy widzi Pani jakieś 

zagrożenie do realizacji budżetu?  

Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec poinformowała, że największym zagrożeniem w uchwale 

budżetowej są dotacje przedszkoli. W ciągu tego roku stawka na jedne dziecko wzrosła                 

o 400 zł.   

Ad pkt 4. Projektowanie uchwał w sprawie:  

4.1. przyjęcia do wykonania zadania Powiatu Kętrzyńskiego w zakresie utrzymania zimowego,         

w sezonie 2023-2024, dróg powiatowych na terenie miasta Kętrzyn. Uwag nie wniesiono. 

Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”- opinia 

pozytywna. 

4.2. przystąpienia do opracowania Miejskiego Planu Adaptacji do zmian klimatu dla Gminy 

Miejskiej Kętrzyn. W dyskusji udział wziął Radny Zbigniew Nowak. Po  przeanalizowaniu 

przedmiotowego projekt uchwały komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały Komisja 

przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 6 głosów „za”- opinia pozytywna. 

4.3. zmiany uchwały Rady Miejskiej w Kętrzynie Nr LII/282/09 z dnia 29 września 2009r.                

w sprawie zasad przyznawania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków usytuowanym na terenie Gminy 

Miejskiej Kętrzyn oraz trybu ich rozliczania i zasad kontroli prawidłowości wykorzystania 

dotacji. Naczelnik Zarządzania Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska 

przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. W dyskusji udział wzięli: radny Zbigniew 

Nowak, radna Marzena Gajek. Po  przeanalizowaniu przedmiotowego projekt uchwały komisja 

przeszła do opiniowania projektu uchwały. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali 

w głosowaniu 4 głosy „za”, 2 głosy „wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

4.4. zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. Uwag nie 

wniesiono. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 

głosy „wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

4.5. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. Skarbnik Miasta Kamila Wybraniec 

dokładnie przybliżyła punkt 8 zmian w budżecie miasta. Radny Zbigniew Nowak zwrócił się z 

pytaniem…- z wcześniejszych zapewnień komunikacja miejska miała wynieść miasto taniej, 

jednak obecnie inaczej się to przedstawia. 

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej poinformował, że wcześniej jeździły 4 autobusy, a obecnie 

jeździ ich 6 więc fizycznie nie ma możliwości by komunikacja funkcjonowała  w tej samej 

cenie. 

Radny Dariusz Duczek zwrócił się z pytaniem …- czy karta mieszkańca wpisuje się w projekt 

darmowej komunikacji miejskiej?  

Zastępca Burmistrza Karol Lizurej poinformował, iż projekt obejmuje tylko bezpłatną 

komunikacje. 

Radny Rafał Rypina zwrócił się z pytaniem…- ile było ogłoszonych przetargów na cmentarze?  

Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Monika Bepirszcz- 

Wingrowicz   poinformowała, iż ogłoszony był jeden przetarg. Po  przeanalizowaniu 
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przedmiotowego projekt uchwały komisja przeszła do opiniowania projektu uchwały. Komisja 

przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 2 głosy „za”, 4 głosy „wstrzymujące 

się”- opinia pozytywna. 

4.6. przyznania dotacji celowych z budżetu miasta na prace konserwatorskie, restauratorskie            

i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Naczelnik Zarządzania 

Majątkiem, Architektury i Urbanistyki- Katarzyna Jezierska omówiła projekt uchwały. Uwag 

nie wniesiono. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 4 głosy „za”, 

2 głosy „wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

4.7. zgłoszenia kandydata na ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu. Przewodnicząca 

komisji omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie wniesiono.  Komisja przy  udziale 

6 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 1 głos „wstrzymujący się”- opinia 

pozytywna. 

4.8. zasięgnięcia  informacji od komendanta wojewódzkiego Policji o kandydatach na 

ławników. Przewodnicząca komisji omówiła przedmiotowy projekt uchwały. Uwag nie 

wniesiono.  Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali w głosowaniu 5 głosów „za”, 

1 głos „wstrzymujący się”- opinia pozytywna. 

4.9. ustalenia wynagrodzenia miesięcznego Burmistrza Miasta Kętrzyn.  

Radny Zbigniew Nowak zgłosił poprawkę do powyższego  projektu uchwały:  

W imieniu autorów projektu uchwały wnoszę następującą poprawkę do pkt 5 uzasadnienia 

uchwały: 

W ostatniej linijce zdania pkt 5 uzasadnienia, po wyrazie „niewykonanie” dodać „planu 

wydatków”. 

Po poprawce zdanie to będzie brzmieć: 

„W ocenie radnych wnioskodawców projektu uchwały, Burmistrz Miasta, od początku 

kadencji, wykazuje brak umiejętności prowadzenia właściwej polityki finansowej oraz 

nadzoru i monitorowania realizacji budżetu, szczególnie w obszarze polityki wydatkowej, 

czego przykładem jest nie tylko niski wskaźnik wydatków inwestycyjnych, ale też 

niewykonanie planu wydatków budżetu miasta za 2022 r. w wysokości aż 22 mln zł.”. 

Uwag nie wniesiono. Przewodnicząca Komisji przeszła do opiniowania poprawki wniesionej 

przez radnego Zbigniewa Nowaka. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali                 

w głosowaniu 3 głosy „za”, 1 głos „ przeciw”, 1 głos „wstrzymujące się”, 1 głos „ nie brał 

udziału” - opinia pozytywna. 

Następnie Przewodnicząca przeszła do opiniowania projektu uchwały wraz z poprawką 

radnego Zbigniewa Nowaka. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na sali  w głosowaniu 

3 głosy „za”, 1 głos „ przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się”- opinia pozytywna. 

Ad pkt 5. Przewodnicząca poinformowała o piśmie, które wpłynęło do Urzędu Miasta                      

w sprawie wydania opinii na podstawie działalności za naruszanie dyscypliny finansów 

publicznych. Poinformowała, iż wzywa się Przewodniczącego rady do wydania opinii                           

o sposobie wywiązywania się z obowiązków służbowych przez Ryszarda Henryka Niedziółkę 

na stanowisku Burmistrza Miasta Kętrzyn. Uwag nie wniesiono. Następnie Przewodnicząca 

przeszła do opiniowania projektu stanowiska. Komisja przy  udziale 6 członków obecnych na 

sali  w głosowaniu 4 głosy „za”, 1 głos „ przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”- opinia 

pozytywna. 

Ad pkt 6. Komisja zapoznała się ze stanowiskiem w sprawie opinii projektu stanowiska                       

w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Kętrzynie raportu okresowego z realizacji Programu 

Rewitalizacji Miasta Kętrzyn na lata 2015- 2025. Uwag nie wniesiono. Komisja przy  udziale 

6 członków obecnych na sali  w głosowaniu 6 głosów „za”- opinia pozytywna. 

Ad pkt 7.   Informacje, zapytania i wolne wnioski. 
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Komisja zapoznała się z informacjami w sprawie : 

-składania wniosków do nowego budżetu obywatelskiego, 

- spotkania z Prezesem Zarządu SIM w celu wyjaśnienia wszelkich wątpliwości radnych.      

Ad pkt 8.  Wobec omówienia porządku obrad Przewodnicząca zamknęła  posiedzenie komisji. 

 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz  (-) 
 
 
 
 
 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca Komisji 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów RM 

                                                                                 (-) Marzena Gajek 


